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Information gavs av kommunsekreterare Jennifer Berglund om hur beredningsprocessen går till tills 

ärenden når kommunfullmäktige. 

KPR:s skrivelse om begäran om ändrad tillhörighet från omsorgsnämnden till att ligga direkt under 

kommunstyrelsen är under behandling. Beslut under våren. 

Information gavs också om organisationen inom omsorgsförvaltningen. 

Antalet brukare har ökat markant under senaste året. 

Fokus hemtjänst som man jobbat med senaste åren med mindre grupper och geografiska områden 

inom hemtjänsten för att minska antalet besökare hos brukarna har inte gett så bra resultat. 

Siffrorna är sämre nu än när projektet startade. Bidragande orsaker är pandemin, många 

sjukskrivningar, svårt med vikarier. Språket är fortsatt ett stort bekymmer inom hemtjänsten. 

Ny förvaltningschef har anställts, Carina Björk. Pga. sjukdom förhindrad att delta i dagens möte. 

En skrivelse ska skickas från rådet till bildningsnämnden med protest mot ändringen på Vasahallen 

som gör att vi inte får hyra lokal på samma vis för styrketräning efter vårterminen. 

//Kerstin 

 


